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SVĚT: Jíst brouky, plevel či umělé maso či dokonce uchýlit se ke kanibalismu má být podle
globalistů v blízké buducnosti zcela běžné a především – jak je dnes v módě říkat –
udržitelné. To vše se má dít pod rouškou ochrany klimatu a k zabránění postupu údajného
globálního oteplování (které podle všech důkazů neexistuje).

Postupně je nám tak hmyzí strava představována jako chutná, výživná a zejména udržitelná. Nikoho
už nezajímá, že není pro člověka přirozená, tisíciletími je nám dána do vínku nutnost pestré stravy
včetně kvalitních bílkovin a ne jen pouhých náhražek. Nejen maso, ale také mléko či vejce se totiž
umisťují na pomyslném seznamu oněch „zapovězených“ a klimatu nepřátelských poživatin.

Mimo konzumace hmyzu bychom si prý měli zvykat také na konzumaci recyklovaných odpadních
vod. Přesně s tím nyní přichází WEF jako se součástí Agendy 2030.

Šéf britské Agentury pro životní prostředí, který je napojen na Světové ekonomické fórum, říká, že
lidé by měli být méně hákliví na pitnou vodu z čistíren odpadních vod, protože země po celém světě
přecházejí k využívání odpadních vod pro lidskou spotřebu, což je v v souladu s ideologií WEF.

Sir James Bevan, jehož názory již sdílel WEF, ve svém stanovisku v The Times píše, že v budoucnosti
bude pití recyklované odpadní vody zcela běžné.

Vzhledem k tomu, že WEF již pronikl do mnoha vlád, myšlenka opětovného využití odpadní vody pro
lidskou spotřebu – kdysi říše dystopických sci-fi filmů – získává na síle po celém světě.

Nedávné deště nezměnily zásadní situaci v této zemi: v mnoha částech bude sucho
pravděpodobně pokračovat měsíce, a pokud budeme mít příští rok suchou zimu, bude to
ještě těžší,“ píše Bevan. „Budeme muset být méně hákliví na to, odkud pochází naše
pitná voda. Součástí řešení bude recyklace vody z čištění odpadních vod a její přeměna
na vodu pitnou – která je naprosto bezpečná a zdravá, ale mnoha lidem se nelíbí.

Komentáře sira Bevana přicházejí v době, kdy jsou zásoby vody ve Spojených státech pod tlakem
dlouhodobého a zhoršujícího se sucha, což vedlo k tomu, že Agentura pro ochranu životního
prostředí udělila deseti oblastem status sucha.

Podle sira Bevana proto lidé potřebují „změnit způsob, jakým o vodě přemýšlejí“ a vnímat ji spíše
jako vzácnou surovinu než jako volnou komoditu.

„Pokud chceme dosáhnout svého cíle, musíme každý přemýšlet jinak. Některá z těchto opatření
budou nepopulární, takže budoucí vlády musí prokázat politickou vůli,“ řekl.

Začátkem tohoto roku singapurský vodohospodářský úřad uvedl na trh pivo vyrobené z recyklované
odpadní vody, aby zvýšil povědomí o otázkách bezpečnosti vody v zemi (a pravděpodobně také
zamaskoval chuť výkalů).
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Zero Hedge uvádí , že Los Angeles County hrozí podobným krokem k opětovnému využití odpadních
vod pro lidskou spotřebu.

„Existuje dědictví veřejného zdraví, kdy sanitační inženýři a regulátoři považovali odpadní vodu za
odpad, kterému je třeba se vyhnout,“ řekl Brad Coffey z Metropolitan Water District of Southern
California. „Teď, když máme technologii, veřejnost, regulační orgány a akademická obec mají
mnohem větší důvěru v naši schopnost bezpečně znovu použít tuto vodu.“

Plán závisí na státní radě pro kontrolu vodních zdrojů, která byla zákonodárci pověřena
vypracováním jednotného souboru předpisů pro opětovné použití pitné vody do 31. prosince.

„Toto bude budoucnost zásobování vodou LA a později i celého státu,“ řekl Gonzalez a dodal, že
projekt Headworks by mohl být funkční během příštích pěti let.

Plány LA však jdou mnohem dál, protože město se zavázalo recyklovat 100 % své odpadní vody do
roku 2035, k čemuž se před několika lety zavázal starosta Eric Garcetti.

K výše zmíněnému suchu, které panovalo letos na celé severní polokouli (USA, Evropa), jen
připomínám, že již v roce 2020 ve WEF věděli, že k tomuto suchu o dva roky později dojde. Jak je
tedy možné, že si tím byli tak jisti? Není to jen další potvrzení faktu, že se již dávno počasím
manipuluje přesně tak, jak to globalisté potřebují?

A jak jinak plebs donutit, aby jedl brouky a zapíjel je odpadní vodou, než vytvářením takového počasí,
které jejich teorie potvrdí?

 

ZDROJ

Překlad: Slovanka/Necenzurovaná Pravda

https://www.zerohedge.com/commodities/stop-freaking-out-about-drinking-recycled-poo-water-expert-says
http://newspunch.com/drinking-recycled-sewage-is-the-future-dont-be-squeamish-says-wef-linked-expert

